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PROTOKÓŁ Nr II/2024 
 

drugiej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 23 maja 2024 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Jezioranach 
 

Pan Jacek Ciborski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na II Sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

Następnie otworzył II Sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 15 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji –  

lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  

 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 40 do protokołu  

 

        Na sekretarza obrad powołany został Radny Mariusz Szutkowski. 

    

Obrady rozpoczęto o godz. 09.00 zakończono o godz. 10.35. 

 

Ad. 1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 

 

Pan Jacek Ciborski – Przewodniczący Rady: "Witam wszystkich Państwa na II Sesji Rady 

Miejskiej w Jezioranach. Witam wszystkich Radnych. Witam Pana Burmistrza, Panią 

Wiceburmistrz, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik. Witam Pana Radnego Powiatowego Pana 

Marcina Frączka. Mamy quorum, a na sekretarza dzisiejszej Sesji powołuję Pana Mariusza 

Szutkowskiego. Możemy podejmować uchwały, z racji tego, że mamy quorum. Porządek 

dzisiejszy obrad każdy z Państwa Radnych otrzymał. Przejdźmy do podjęcia uchwał  

w sprawie. Pierwszą uchwałą będzie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji 

Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Rady Miejskiej w Jezioranach. Przeczytam 

projekt i później nad tym będziemy głosowali." 

 

Ad. 2. Podjęcie uchwał w sprawie 

 

1) ustalenie składu liczbowego i osobowego Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa Rady Miejskiej w Jezioranach; 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Najpierw przegłosujemy skład liczbowy Komisji, czy jest 7 osób. 

Przypominamy tylko, że prawnie każdy Radny musi być w co najmniej jednej Komisji, 

Komisji Budżetu lub Komisji Oświaty. Przejdźmy do głosowania, czy wyrażamy zgodę. Kto 

z Państwa Radnych jest za 7 osobowym składem Komisji? W głosowaniu brało udział  

15 Radnych, wszyscy byli za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Skład Komisji 

będzie 7 osobowy. Teraz proszę o zgłaszanie kandydatów do Komisji." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 15 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
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Radny Stanisław Kawecki: "Do Komisji chciałbym zgłosić Pana Józefa, Kaniugę, Pana 

Lecha Kowalczyka, Pana Jacka Ciborskiego i ja sam chciałbym być w tej Komisji."     

 

Przewodniczący Rady: "Mamy 4." 

 

Radny Sławomir Teresiński: "Ja zgłoszę Andrzeja i Szymona." 

 

Radny Konrad Kłos: "Ja siebie i Panią Grażynę." 

 

Przewodniczący Rady: "Z uwagi na to, że jest jeden więcej kandydatów, głosujemy za 

każdym z osobna. Jeszcze Pan Kaniuga wyraża zgodę?" 

 

Radny Józef Kaniga: "Tak, wyrażam." 

 

Przewodniczący Rady: "Pan Kawecki Stanisław?" 

 

Radny Stanisław Kawecki: "Tak." 

 

Przewodniczący Rady: "Pan Lech Kowalczyk." 

 

Radny Lech Kowalczyk: "Tak, wyrażam." 

 

Przewodniczący Rady: "Pan Andrzej Tamkun?" 

 

Radny Andrzej Tamkun: "Tak." 

 

Przewodniczący Rady: "Pan Szymon Drążek." 

 

Radny Szymon Drążek: "Tak, wyrażam." 

 

Przewodniczący Rady: "Pan Kłos?" 

 

Radny Konrad Kłos: "Wyrażam zgodę." 

 

Przewodniczący Rady: "Pani Jacyna?" 

 

Przewodniczący Rady: "Wyrażam zgodę. Dobrze przejdźmy do głosowania nad kandydaturą 

Pana Józefa Kaniugi. Kto z Państwa Radnych jest za kandydaturą? Za kandydaturą Pana 

Józefa Kaniugi głosowało 15 Radnych. Nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Pierwszą kandydaturę mamy." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 15 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Teraz przejdźmy do głosowania nad kandydaturą Pana Lecha 

Kowalczyka." 
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 13 głosów "za", 2 głosy 

"przeciw"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "W głosowaniu udział brało 15 Radnych. 13 było za, 2 się 

sprzeciwiło, nikt się nie wstrzymał od głosu. Kandydatura Pana Lecha Kowalczyka przeszła. 

Przejdźmy nad kandydaturą Jacka Ciborskiego." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 11 głosów "za", 2 głosy 

"przeciw", 2 głosy  "wstrzymujące się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "W głosowaniu udział brało 15 Radnych. 11 było za,  2 sprzeciwiło 

się, 2 wstrzymało się. Kandydatura została przyjęta. Przejdźmy do głosowania nad 

kandydaturą Pana Stanisława Kaweckiego." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 9 głosów "za", 5 głosów 

"przeciw", 1 głos  "wstrzymujący się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "W głosowaniu brało 15 Radnych. 9 było za, 5 się sprzeciwiło,  

1 osoba wstrzymała się. Przejdźmy do następnej kandydatury." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 12 głosów "za", 1 głos 

"przeciw", 2 głosy  "wstrzymujące się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "W głosowaniu brało udział 15 Radnych. Za kandydaturą było  

12 Radnych, 1 głos był przeciw, 2 wstrzymało się. Kandydatura Pana Tamkuna przeszła. 

Przejdźmy do głosowania nad kandydaturą Pana Szymona Drążka."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 13 głosów "za", 0 głosów 

"przeciw", 2 głosy  "wstrzymujące się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "W głosowaniu brało udział 15 Radnych. Za było 13 Radnych, nikt 

nie był przeciw, 2 osoby wstrzymały się. Kandydatura Pana Szymona Drążka przeszła. 

Przejdźmy do głosowania nad kandydaturą Pana Kłosa."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 13 głosów "za", 1 głos 

"przeciw", 1 głos  "wstrzymujący się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "W głosowaniu brało udział 15 Radnych. 13 Radnych było za, 1 był 

przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Kandydatura Pana Kłosa przeszła. Ogłaszam 5 minut 

przerwy." 

 

Po przerwie... 
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Przewodniczący Rady: "Wracamy do ostatniego głosowania, ale przypominam, że jeżeli ktoś 

oddał 7 razy na tak, to nie może 8 razu na tak. W głosowaniu brało udział 15 Radnych. Za 

było 7, 4 przeciw, 4 wstrzymały się. Kandydatura Pani Jacyny nie przeszła." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 7 głosów "za", 4 głosy 

"przeciw", 4 głosy  "wstrzymujące się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

Radny Stanisław Kawecki: "Panie Przewodniczący można 5 minut przerwy?" 

 

Przewodniczący Rady: "Ogłaszam 5 minut przerwy." 

 

po przerwie... 

 

Przewodniczący Rady: "Wznawiamy obrady. Przegłosujemy teraz wniosek o reasumpcję tego 

głosowania i jeżeli będzie wola Radnych, to zrobimy reasumpcje. Za reasumpcją głosowania 

głosowało 15 Radnych, za było 13 Radnych, 2 przeciw."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 13 głosów "za", 2 głosy 

"przeciw" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Tak więc przejdziemy do ponownych głosowań. Proszę o oddanie 

głosu w sprawie kandydata Jacka Ciborskiego. Za kandydaturą głosowało 13 Radnych, 2 było 

przeciw." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 13 głosów "za", 2 głosy 

"przeciw" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Głosujemy na kandydaturą Pana Szymona Drążka. W głosowaniu 

brało udział 15 Radnych. 8 było za, 1 przeciw, 6 wstrzymało się."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 8 głosów "za", 1 głos 

"przeciw", 6 głosów "wstrzymujących się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Przejdźmy do głosowania nad kandydaturą Pani Grażyny Jacyny.  

W głosowaniu brało udział 15 Radnych. 6 było za, 3 przeciw, 6 się wstrzymało." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 6 głosów "za", 3 głosy 

"przeciw", 6 głosów "wstrzymujących się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Teraz głosujemy nad kandydaturą Pana Józefa Kaniugi.  

W głosowaniu brało udział 15 Radnych. Za głosowało 12, nikt nie był przeciw,  

3 wstrzymało się."  
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 12 głosów "za", 3 głosy 

"wstrzymujące się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Teraz będziemy głosowali nad kandydaturą Pana Stanisława 

Kaweckiego. W głosowaniu brało udział 15 Radnych. 8 było za, 3 przeciw, 4 wstrzymało 

się." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 8 głosów "za", 3 głosy 

"przeciw", 4 głosy "wstrzymujące się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Teraz przejdźmy do głosowania nad kandydaturą Pana Konrada 

Kłosa. W glosowaniu brało udział 15 Radnych. 7 było za, nikt nie był przeciw, 8 się 

wstrzymało." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 7 głosów "za", 0 głosów 

"przeciw", 8 głosów "wstrzymujących się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Przejdźmy do głosowania nad kandydaturą Pana Lecha Kowalczyka. 

W głosowaniu brało udział 15 Radnych. Za było 10, nikt nie był przeciw, 5 się wstrzymało."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 10 głosów "za", 0 głosów 

"przeciw", 5 głosów "wstrzymujących się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Przejdźmy teraz do głosowania nad kandydaturą Pana Andrzeja 

Tamkuna. Za było 8 Radnych, 1 przeciw, 6 wstrzymało się. " 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 8 głosów "za", 1 głos 

"przeciw", 6 głosów "wstrzymujących się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu) 

 

Pani Anna Brakoniecka – inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Pan Jacek 

Ciborski - 13 głosów za, 2 przeciw. Pan Szymon Drążek - 8 za, 1 przeciw. Pan Józef Kaniuga 

- 12 za, 0 przeciw. Pan Stanisław Kawecki - 8 za, 3 przeciw. Pan Lech Kowalczyk - 10 za,  

0 przeciw. Pan Konrad Kłos - 7 za, 0 przeciw. Pan Andrzej Tamkun - 8 za, 1 przeciw. Pani 

Grażyna Jacyna - 6 za, 3 przeciw. Pani Grażyna Jacyna najmniej głosów." 

 

Przewodniczący Rady: "Po przegłosowaniu skład Komisji wygląda następująco: Pan Jacek 

Ciborski, Józef Kaniuga, Stanisław Kawecki, Lech Kowalczyk, Andrzej Tamkun, Szymon 

Drążek i Konrad Kłos." 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Głosujemy teraz nad przyjęciem tej uchwały. Proszę o oddanie głosu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał 

od głosowania." 
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 15 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu) 

 

Rada podjęła uchwałę Nr II/3/24 

w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa Rady Miejskiej w Jezioranach, 

która stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

2) ustalenie składu liczbowego i osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Jezioranach; 

 

Przewodniczący Rady: "Teraz zajmiemy się 2 podpunktem ustaleniem składu liczbowego  

i osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych. Rady 

Miejskiej w Jezioranach. Propozycja jest taka, aby skład liczbowy Komisji wynosił 8 osób. 

Kto z Państwa Radnych jest za tą propozycją." 

 

Radny Stanisław Kawecki: "Panie Przewodniczący, skoro 7 jest członków, to tak, żeby każdy 

był w jakiejś Komisji."  

 

Przewodniczący Rady: "Każdy zgodnie z ustawą zobowiązany jest do bycia w jednej lub 

drugiej Komisji. Taki ma obowiązek. Proszę o oddanie głosu. W głosowaniu brało udział  

15 Radnych. Za było 15 Radnych. Nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw. Pani Aniu 

teraz głosujemy nad kandydaturami?" 

 

 Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 15 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu) 

 

Pani Anna Brakoniecka – inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Teraz, 

aby formalności stało się zadość, każda osoba, która została musi wyrazić zgodę na bycie 

członkiem Komisji." 

 

Radna Marcelina Górecka: "Wyrażam zgodę."   

 

Radna Grażyna Jacyna: "Wyrażam zgodę." 

 

Radny Krzysztof Nachiło: "Wyrażam zgodę." 

 

Radny Mariusz Szutkowski: "Wyrażam zgodę." 

 

Radny Andrzej Szuwalski: "Wyrażam zgodę." 

 

Radny Grzegorz Szydłowski: "Wyrażam zgodę." 

 

Radny Krystian Szydłowski: "Wyrażam zgodę." 

 

Radny Sławomir Piotr Teresiński: "Ja też wyrażam zgodę." 

 

Przewodniczący Rady: "Głosujemy blokiem nad 8 kandydaturami. Pani Aniu?" 
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Pani Anna Brakoniecka – inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Najpierw 

należy odczytać skład Komisji jaki jest proponowany." 

 

Przewodniczący Rady: "Skład Komisji, to będzie tak: Pani Marcelina Górecka, Pani Grażyna 

Jacyna, Pan Krzysztof Nachiło, Pan Mariusz Szutkowski, Pan Andrzej Szuwalski, Pan 

Grzegorz Szydłowski, Pan Krystian Szydłowski, Pan Sławomir Piotr Teresiński. Teraz 

głosujemy, proszę o oddanie głosu. W głosowaniu udział brało 15 Radnych. Za było 15, nikt 

nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Skład Komisji został wybrany." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 15 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Przejdźmy do głosowania nad tą uchwałą. W głosowaniu brało udział 

15 Radnych. Wszyscy byli za. Uchwała została przyjęta." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 15 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu) 

 

Rada podjęła uchwałę Nr II/4/24 

w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Oświaty, Kultury,  

Sportu i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Jezioranach, 

która stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

3) ustalenie składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jezioranach; 

 

Przewodniczący Rady: "Podpunkt 3 dzisiejszej Sesji, to ustalenie składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jezioranach. Tutaj mamy odgórnie zaznaczone, że skład 

Komisji wynosi 5 osób, zgodnie ze Statutem Gminy. Proszę o zgłaszanie kandydatów do 

Komisji." 

 

Radny Konrad Kłos: "Grażyna Jacyna." 

 

Radny Andrzej Tamkun: "Tamkun Andrzej." 

 

Radny Grzegorz Szydłowski: "Zgłaszam się Grzegorz Szydłowski." 

 

Radny Mariusz Szutkowski: "Marcelina Górecka." 

 

Radny Krystian Szydłowski: "Krystian Szydłowski." 

 

Radny Mariusz Szutkowski: "Proponuję Józefa Kaniugę i proponuję siebie." 

 

Pani Anna Brakoniecka – inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Może 

odczytam: Pani Grażyna Jacyna." 

 

Radna Grażyna Jacyna: "Zgadam się." 
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Pani Anna Brakoniecka – inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Pan 

Andrzej Tamkun." 

 

Radny Andrzej Tamkun: "Zgadzam się." 

 

Pani Anna Brakoniecka – inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Pan 

Grzegorz Szydłowski." 

 

Radny Grzegorz Szydłowski: "Zgadzam się." 

 

Pani Anna Brakoniecka – inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Pani 

Marcelina Górecka." 

 

Radna Marcelina Górecka: "Zgadzam się." 

 

Pani Anna Brakoniecka – inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Pan 

Krystian Szydłowski." 

 

Radny Krystian Szydłowski: "Zgadzam się." 

 

Pani Anna Brakoniecka – inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Pan 

Mariusz Szutkowski." 

 

Radny Mariusz Szutkowski: "Zgadzam się." 

 

Pani Anna Brakoniecka – inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Pan Józef 

Kaniuga." 

 

Radny Józef Kaniuga: "Zgadzam się." 

 

Przewodniczący Rady: "Jest 7 kandydatów. Tak Pani Aniu?" 

 

Pani Anna Brakoniecka – inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Tak, już 

sprawdzam. 7 kandydatów. Odczytam jeszcze raz. Pani Grażyna Jacyna, Pan Andrzej 

Tamkun, Pan Grzegorz Szydłowski, Pan Krystian Szydłowski, Pani Marcelina Górecka, Pan 

Mariusz Szutkowski i Pan Józef Kaniuga." 

 

Radny Sławomir Teresiński: "Poda Pani ile razy można na tak." 

 

Przewodniczący Rady: "Tu jest tak samo, tylko 5 głosów można na tak oddać. Przejdźmy do 

głosowania na pierwszego członka Komisji Pani Marceliny Góreckiej. Proszę o oddanie 

głosu. W głosowaniu udział brało 15 Radnych. Za kandydaturą było 10 Radnych,  

5 wstrzymało się, nikt nie był przeciw." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 10 głosów "za", 0 głosów 

"przeciw", 5 głosów "wstrzymujących się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Zgłaszam głosowanie nad kandydaturą Pani Grażyny Jacyny.  

W głosowaniu udział brało 15 Radnych. 3 było za, 4 przeciw, 8 wstrzymało się od głosu."  
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 3 głosy "za", 4 głosy 

"przeciw", 8 głosów "wstrzymujących się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Przejdźmy do głosowania nad kandydaturą Pana Józefa Kaniugi.  

W głosowaniu udział brało 15 Radnych. Za było 9, nikt nie był przeciw, 6 wstrzymało się."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 9 głosów "za", 0 głosów 

"przeciw", 6 głosów "wstrzymujących się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Przejdźmy do głosowania nad kandydaturą Pana Mariusza 

Szutkowskiego. W głosowaniu udział brało 15 Radnych. Za było 11, nikt nie był przeciw,  

4 Radnych wstrzymało się od głosu."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 11 głosów "za", 0 głosów 

"przeciw", 4 głosy "wstrzymujące się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Przejdźmy do głosowania nad kandydaturą Pana Grzegorza 

Szydłowskiego. W głosowaniu udział brało 15 Radnych. Za było 11, przeciw było 2 i 2 osoby 

wstrzymały się od głosu."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 11 głosów "za", 2 głosy 

"przeciw", 2 głosy "wstrzymujące się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Przejdźmy do głosowania nad kandydaturą Pana Krystiana 

Szydłowskiego. W głosowaniu udział brało 15 Radnych. Za było 10 Radnych, nikt nie był 

przeciw, 5 Radnych wstrzymało się od głosu." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 10 głosów "za", 0 głosów 

"przeciw", 5 głosów "wstrzymujących się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Przejdźmy do głosowania nad kandydaturą Pana Andrzeja Tamkuna. 

W głosowaniu udział brało 15 Radnych. Za było 6, 2 przeciw, 7 wstrzymało się od głosu."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 6 głosów "za", 2 głosy 

"przeciw", 7 głosów "wstrzymujących się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu) 

 

Pani Anna Brakoniecka – inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Pani 

Marcelina Górecka 10 za, 0 przeciw, Pani Jacyna Grażyna 3 za, 4 przeciw, Pan Józef Kaniuga 

9 za, 0 przeciw, Pan Mariusz Szutkowski 11 za, 0 przeciw, Pan Grzegorz Szydłowski 11 za, 

przeciw 2. Pan Krystian Szydłowski 11 za, 0 przeciw. Pan Andrzej Tamkun 6 za, 2 przeciw. 

Pani Grażyna Jacyna 3 za, 4 przeciw i Pan Andrzej Tamkun 6 za, 2 przeciw. Pozostałe osoby 

przechodzą." 
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Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Proszę o przegłosowanie tej uchwały. W głosowaniu brało udział  

15 Radnych. Za było 13, nikt nie był przeciw, 2 Radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała 

została przyjęta." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 13 głosów "za", 0 głosów 

"przeciw", 2 głosy "wstrzymujące się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu) 

 

Rada podjęła uchwałę Nr II/5/24 

w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej  

Rady Miejskiej w Jezioranach, 

która stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

4) ustalenie składu liczbowego i osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 Rady Miejskiej w Jezioranach; 

 

Przewodniczący Rady: "Przejdźmy teraz do 4 punktu dzisiejszej Sesji, ustalenie składu 

liczbowego i osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Propozycja jest taka, żeby skład tej Komisji liczył 5 członków. Kto jest za tym? Proszę  

o głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 Radnych. 13 było za, nikt nie był przeciw,  

2 osoby wstrzymały się od głosu. Proszę o składanie propozycji kandydatów do tej Komisji." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 13 głosów "za", 0 głosów 

"przeciw", 2 głosy "wstrzymujące się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu) 

 

Radna Grażyna Jacyna: "Chciałam zgłosić Konrada Kłosa i siebie." 

 

Radny Mariusz Szutkowski: "Lech Kowalczyk. Nachiło Krzysztof i Stanisław Kawecki." 

 

Przewodniczący Rady: "Pan Konrad Kłos." 

 

Radny Konrad Kłos: "Zgadzam się." 

 

Przewodniczący Rady: "Grażyna Jacyna." 

 

Radna Grażyna Jacyna: "Zgadzam się." 

 

Przewodniczący Rady: "Lech Kowalczyk." 

 

Radny Lech Kowalczyk: "Zgadzam się." 

 

Przewodniczący Rady: "Nachiło Krzysztof." 

 

Radny Krzysztof Nachiło: "Zgadzam się." 

 

Przewodniczący Rady: "Pan Stanisław Kawecki." 
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Radny Stanisław Kawecki: "Zgadzam się." 

 

Przewodniczący Rady: "6 kandydatów, głosujemy nad każdym z osobna. Przypominam, że 

jest tylko 5 miejsc i można oddać tylko 5 głosów za." 

 

Radny Sławomir Teresiński: "Wycofajcie jednego, to będziemy mogli zagłosować na 

wszystkich. Jest 6, a 5 miejsc, wycofać jedną kandydaturę, ale to jest tylko propozycja." 

 

Radny Konrad Kłos: "Ja wycofam swoją kandydaturę." 

 

Przewodniczący Rady: "Pani Aniu można?" 

 

Pani Anna Brakoniecka – inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Tak, jak 

najbardziej." 

 

Przewodniczący Rady: "Przejdźmy do głosowania nad wszystkimi kandydatami, jest ich 5. 

Pani Jacyna Grażyna, Pan Tamkun Andrzej, Lech Kowalczyk, Nachiło Krzysztof, Kawecki 

Stanisław. Proszę o zagłosowanie. W głosowaniu udział brało 15 Radnych. Za głosowało  

15 Radnych, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był przeciw. Kandydatury zostały przyjęte."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 15 głosów "za", 0 głosów 

"przeciw", 0 głosów "wstrzymujących się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Przejdźmy do głosowania nad całą uchwałą. W głosowaniu brało 

udział 15 Radnych. Za było 15. Nikt nie był przeciw, nikt z Radnych nie wstrzymał się od 

głosu. Uchwała została przyjęta."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 15 głosów "za", 0 głosów 

"przeciw", 0 głosów "wstrzymujących się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu) 

 

Rada podjęła uchwałę Nr II/6/24 

w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

Rady Miejskiej w Jezioranach, 

która stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Może teraz zrobimy 5 minut przerwy i potem wrócimy do dalszego 

porządku obrad." 

 

po przerwie... 

 

Przewodniczący Rady: "Wznawiamy obrady Sesji, przechodzimy do punktu  Sprawozdanie 

Burmistrza z działalności między Sesjami. Proszę Panie Burmistrzu o zabranie głosu." 

 

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między Sesjami. 

Pan Łukasz Szpara – Burmistrz Jezioran: "Szanowni Państwo od ostatniej Sesji sprzedano: 

nieruchomość składającą się z działki oznaczonej numerem geodezyjnym 21/6  
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o pow. 1951 m
2
 położoną w obrębie miasta Jeziorany osobom fizycznym za kwotę  

78 264,90 zł w przetargu ustnym nieograniczonym, nieruchomość składającą się z działki 

oznaczonej numerem geodezyjnym 13/7 o pow. 1004 m
2
 położoną w obrębie miasta 

Jeziorany osobom fizycznym za kwotę 69 950,10 zł w przetargu ustnym nieograniczonym, 

nieruchomość składającą się z działki oznaczonej numerem geodezyjnym 13/9 

o pow. 1012 m
2
 położoną w obrębie miasta Jeziorany osobom fizycznym za kwotę  

70 565,10 zł w przetargu ustnym nieograniczonym, nieruchomość składającą się z działki 

oznaczonej numerem geodezyjnym 21/8 o pow. 1822 m
2
 położoną w obrębie miasta 

Jeziorany osobom fizycznym za kwotę 73 172,70 zł w przetargu ustnym nieograniczonym. 

Podpisane umowy: W dniu 16 maja 2024 r. podpisano umowę z wykonawcą prowadzącym 

działalność gospodarczą  pod nazwą Michał Głodowski DROGBUD z siedzibą Żegoty 89, 

11-106 Kiwity na wykonanie przebudowy dróg gminnych w miejscowości Potryty o łącznej 

powierzchni ok. 5 300 m². Termin realizacji przedmiotu zamówienia – 13 miesięcy od dnia 

podpisania umowy. Dodam, że termin realizacji przedmiotu zamówienia jest to  

13 miesięcy od daty podpisania umowy, czyli do przyszłego roku do czerwca." 

Radny Stanisław Kawecki: "Do kiedy?" 

Burmistrz Jezioran: "Do przyszłego roku do czerwca." 

Radny Mariusz Szutkowski: "Za kwotę?" 

Burmistrz Jezioran: "1 892 391 zł." 

Radna Grażyna Jacyna: "Czy cała kwota jest z budżetu gminy?" 

Burmistrz Jezioran: "Nie, tam jest dofinansowanie, mamy dofinansowanie 98 %,  

a z budżetu gminy 2 %." 

Radny Stanisław Kawecki: "Czy mamy to zapisane w budżecie?" 

Burmistrz Jezioran: "Tak." 

Radny Sławomir Teresiński: "Te działki, co zostały sprzedane to na co?" 

Burmistrz Jezioran: "Przeznaczenie rolne." 

Przewodniczący Rady: "Uważam ten punkt za wyczerpany. Przejdźmy do następnego, wolne 

wnioski i zapytania. Czy ktoś ma jakieś pytania?" 

Ad. 4. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Mariusz Szutkowski: "Do Pana Burmistrza mam prośbę. Mieszkańcy i goście, którzy 

przyjeżdżają nie ma oznakowań w mieście objazdu do Lidzbarka Warmińskiego. Pierwsze 

znaki stoją w Wójtówce. Natomiast znak informujący, że zakaz ruchu jest poniżej. Patrząc na 

wytyczne projektanta, jest to po prostu do przeniesienia, ale chodzi też o Franknowo - Żegoty. 

Tam nie ma żadnego drogowskazu, który mógłby pokazać, jak nasi mieszkańcy, czy goście 

mogą przejechać. Błądzą ludzie. Dlatego bym prosił, żeby coś z tym zrobić." 

Burmistrz Jezioran: "Zostały już dołożone znaki. Faktycznie były takie sytuacje, że ludzie 

przyjeżdżali, zawracali z powrotem. Zostały umieszczone 3 znaki z objazdem, także to było  

3 dni temu. Pan Radziszewski dołożył te znaki. Od Franknowa 3 znaki, nie wiem jak od 

Żegot." 
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Radny Mariusz Szutkowski: "Rozumiem, następna sprawa jest z zakresu pożarnictwa. 

Zostało wycofane u nas lądowisko helikoptera, które miało miejsce na wyjeździe na Tłokowo, 

na ulicy Mickiewicza. Przyszła dokumentacja nowa i jest wytyczone nowe lądowisko na ulicy 

nie Polnej, tej wyżej Kasztanowej. Ja bym tam prosił po prostu sprawdzić dojazd, bo 

wcześniej były krawężniki wysokie. Jak miałaby karetka pogotowia tam wjechać dla niej 

będzie ciężko. Zobaczyć też jak wygląda ta powierzchnia. Pamiętam, że kiedyś kultywatorem 

było jeżdżone, żeby ten teren był naprawdę gładki. Ponieważ i ratownicy strażacy i ratownicy 

z pogotowia muszą mieć naprawdę dobry dojazd. Nawet jak będzie padało. To jest naprawdę 

priorytetem. Czekaliśmy na odpowiedź z Warszawy około 1,5 roku. Helikopter, który lądował 

sam sobie szukał miejsca i siadał w takich miejscach, gdzie dla niego było wygodne. 

Miejscowość Kalis, to co wcześniej rozmawialiśmy tą drogę poprawić."  

Przewodniczący Rady: "Panie Burmistrzu ja mam takie pytanie, co z inwestycjami, które 

teraz maja się zakończyć? Jak Pan kilka tygodni i chcielibyśmy wiedzieć na jakim to jest 

etapie?" 

Burmistrz Jezioran: "Jeśli chodzi o inwestycję w Kikitach będzie odbiór tego. Jeśli chodzi  

o remizę i obwodnicę, czekamy na dokumentację. Nie ukrywam, że już ponad tydzień czasu 

czekamy na dokumentację. Z dnia na dzień wykonawca przekłada, jeżeli dostaniemy 

dokumentację, to przystąpimy do odbioru. Jeżeli chodzi o strażnicę, też myślę, że w czerwcu, 

do końca czerwca uda się to zrobić." 

Pan Andrzej Szuwalski – Wiceprzewodniczący Rady: "Panie Burmistrzu jest prośba od 

mieszkańców ulicy Konopnickiej o rozłożenie progu zwalniającego na odcinku między 

Mokiem a Super Smakiem. Tam gdzie jest zakręt 90 stopni. Dlatego, że często i gęsto 

odbywają się tam wieczorami wyścigi rajdowe. Mieszkańcy obawiają się o bezpieczeństwo. 

Jest hałas, teren publiczny, Dom Kultury, dzieci. Jest zjazd z Super Smaku. Być może dojdzie 

do jakiegoś zdarzenia. Prośba od mieszkańców, czy byłaby szansa." 

Burmistrz Jezioran: '"Sprawdzimy, czy jest możliwość." 

Radny Stanisław Kawecki: "Jak mówiliśmy o lądowisko dla helikoptera, to pomyślałem, że 

tam też są progi zwalniające, jednak karetka musi tam w miarę szybko dojechać." 

Radny Mariusz Szutkowski: "Tak, ale w tym przypadku, nie możemy patrzeć, czy karetka 

sobie poradzi? Karetka sobie poradzi, to jest sekunda przejazdu, ona sobie poradzi, strażacy 

też sobie poradzą, policja też. Ten próg zwalniający nie będzie miał nic do tego." 

Przewodniczący Rady: "Ja mam jeszcze jedno pytanie, z tego, co się zdążyłem zorientować 

Burmistrz Leszczyński nas zapewniał, że monitoring w mieście działa, a z tego, co 

sprawdziłem na policji, nie działa. Też jest taka prośba, żeby rozważyć, to co wcześniej  

z Panem rozmawiałem, że nie w formie przetargu na wykonanie kamer i kamera, która 

normalnie kosztuje 500-600 zł, a my jako budżetówka zapłacimy po kilka tysięcy złotych. 

Propozycja taka do rozważenia, kupować sukcesywnie po kilka kamer z wolnej ręki, to 

wyjdzie po 500-600 zł i wtedy nie przekracza się budżetu do 30.000 euro nie trzeba robić 

zamówienia. Monitoring jest bardzo potrzebny. Jest dużo zdarzeń na mieście i w okolicy  

i jeśli się prosi policję o potwierdzenie, czy coś w tym stylu, to nie ma możliwości, bo nie 

działają kamery. Część tych kamer, jak jest spadek napięcia one się wyłączają wchodzą  

w tryb uśpienia i nic nie widać." 

Radny Sławomir Teresiński: "Jeszcze by się przydała koło kaplicy, tam jest niebezpiecznie." 

Radny Mariusz Szutkowski: "Są na górze na posterunku." 
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Radny Sławomir Teresiński: "Mi chodzi na przejściu dla pieszych." 

Radny Andrzej Tamkun: "Ja jeszcze dodam, że przydałoby się doświetlić to przejście dla 

pieszych." 

Radna Grażyna Jacyna: "Ja mam dwie takie prośby. Jedna to jest droga Kramarzewo - 

Polkajmy. Ja bym prosiła chociaż te największe dziury, żeby bezpieczniej się jeździło." 

Burmistrz Jezioran: "Tak, rozmawiałem z Panem Tadeuszem Żukiem, będzie sukcesywnie 

naprawiana ta droga."  

Radna Grażyna Jacyna: "Druga sprawa, to jest taka prośba od mieszkańców, która się często 

powtarza. Przejrzystość strony internetowej. Jest ogromny problem, jak chce się wejść na 

stronę przez telefon. Ciężko znaleźć nawet sprawozdania z Komisji itd. Jest to bardzo 

utrudnione. Ja bardzo bym prosiła, żeby to w jakiś sposób rozwiązać, bo znaleźć jakąkolwiek 

informację, nawet o tym, kiedy odbywa się Sesja, link do Sesji, jest to bardzo trudne do 

znalezienia. Ja wiem, że to jest, ale mało czytelne." 

Pani Anna Brakoniecka – inspektor ds. obsługi Rady i jednostek pomocniczych: "Lewa 

strona, organy gminy, Rada Miejska i tu jest wszystko. Jest kadencja 2024-2029 i tu Państwo 

macie wszystko. Wykaz Radnych, zaproszenia na Sesje, na Komisje, transmisje." 

Radna Grażyna Jacyna: "Bardzo przepraszam, ale z całym szacunkiem, Pani doświadczona 

osoba przez chwilę tego szukała, a ktoś, kto w ogóle nie do końca porusza się po stronie 

naprawdę nie znajdzie tego pod tyloma hasłami." 

Przewodniczący Rady: "Pani Aniu, może z tego ukrytego wyciągnąć to na górę, żeby była od 

razu ikonka do Rady i wtedy nie będzie problemu." 

Radna Grażyna Jacyna: "Te informacje, które są na bieżąco, to dwie, czy trzy pierwsze się 

wyświetlają, a jak chcemy zejść niżej. Pani pokazuje na tablecie, na telefonie jest zupełnie 

inaczej. Jest pasek menu na górze." 

Radny Mariusz Szutkowski: "W każdym urzędzie tak jest powiem wam szczerze. Do 

Powiatu Pani wejdzie jest tak samo." 

Radna Grażyna Jacyna: "Nie, sprawdzałam w innych urzędach, proszę mi wierzyć." 

Przewodniczący Rady: "Jaki jest problem wyciągnąć ikonkę." 

Pani Katarzyna Nowakowska – Zastępca Burmistrza: "Czy ja mogę zająć stanowisko w tej 

kwestii, krótko, co jedno dla jednej osoby będzie czytelne, dla drugiej nie będzie. Również 

orientuje się jak wyglądają strony w innych urzędach. W związku z dużą ilością informacji, 

które muszą się obowiązkowo znaleźć, powinny być umieszczone. Dla was jest ważna 

informacja o działaniach Rady Miejskiej, ale czy korzystamy z tableta, telefonu, czy 

komputera nie da rady wszystkim dogodzić, żeby te informacje były na wierzchu. W związku, 

z tym, że jest dużo informacji one nie są celowo ukrywane. One po prostu muszą się znaleźć. 

Jeśli sobie Państwo życzycie, żeby ta Rada była bardziej dostępna, to się przychylimy do 

tego, żeby w tym zakresie przebudować tą stronę." 

Przewodniczący Rady: "Kto będzie przeglądał, będzie widział, że jest Rada Miejska, kliknie 

ikonkę." 

Zastępca Burmistrza: "Chodzi Państwu o wyodrębnienie Rady Miejskiej." 
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Radny Sławomir Teresiński: "Ja bym chciał jeszcze o pustostanie na ulicy Mickiewicza, to 

jest taki pustostan, gdzie rodzice zmarli, a dzieci odmówiły przyjęcia spadku. Budynek 

gospodarczy, który jest tam obok jest w stanie taki, że w każdej chwili może się zawalić. 

Chodzi o to, aby ustalić obecnego właściciela." 

Przewodniczący Rady: "Z tego, co kojarzę, jak ktoś odmówił przyjęcia spadku, to jest jakiś 

okres, który musi potrwać później się zwrócą do gminy. Tylko dla gminy też jest utrudnienie, 

bo jak majątek jest obciążony zadłużeniem."   

Radny Sławomir Teresiński: "To naprawdę stanowi zagrożenie." 

Radny Konrad Kłos: "Panie Burmistrzu, jest problem ze śmietnikami w miejscowości 

Kramarzewo. Te śmietniki przez firmę zajmującą się wywozem były przenoszone z miejsca, 

które jest ustalone podobno, przeniesione są kolo krzyża. Wieje wiatr nie dość, że to 

nieestetycznie to wygląda przy krzyżu. W zimę ta firma przeniosła te śmietniki, na górę, bo 

był ciężki dojazd. Prośba od mieszkańców o wyznaczenie docelowego miejsca, utwardzenie 

drogi dojazdowej do tego miejsca. Druga sprawa, to jest w Piszewie jakakolwiek pomoc dla 

Pani Sołtys oraz dla mieszkańców z założeniem Koła Gospodyń Wiejskich, bo wspomnę, że 

świetlica nie ma aneksu kuchennego i 100 % łazienki, bo łazienka jest dzielona z lokalem 

obok. Trzecia, to tak, jak wspominałem droga Piszewo - Kramarzewo w jedynym miejscu jest 

zarwana drena, drogę wymywa. Ja sam osobiście dwa razy ją łatałem i to cały czas się zapada. 

Tam podobno rozmawiałem z sąsiadem z Piszewa było kopane na 2,5 metra i nie znaleziono 

żadnego drena i woda znalazła sobie ujście w stronę drogi." 

Radny Stanisław Kawecki: "Panie Burmistrzu, jedną rzecz stworzoną przez Sołtysa Zerbunia, 

otóż oni tam mają dość pokaźny plac ładnie utrzymany, brakuje im przyzwoitej kosy, brakuje 

w ogóle kosy. Ze względu na to, że tego placu jest spory kawałek przydałaby się jakaś 

większa kosa. Taka, która by wytrzymała więcej niż miesiąc. Przyzwoitej firmy największa 

kosa. Druga rzecz w tej chwili już droga Miejska Wieś - Zerbuń. Chodzi o spuszczenie wody, 

która tam zalega. Jest problem z jedną osobą, bo to jest osoba prywatna, która średnio 

podchodzi do kwestii dbania o rowy." 

Przewodniczący Rady: "Każdy dzierżawca, czy właściciel pola ma obowiązek raz w roku, nie 

raz w roku, ale ma obowiązek dbania o instalacje hydrologiczne u siebie na terenie. 

Obkaszanie rowów, czyszczenie rowów, bo kiedyś jak były spółki wodne, to zgłaszał do 

spółki i spółka przyjeżdżała i robiła. Teraz jak przeszło to na własność, to trzeba będzie 

właściciela zobowiązać." 

Radny Stanisław Kawecki: "Tam od czasu do czasu incydenty zdarzały się i to od końca lat 

90, w tej chwili tam albo wykopać rów i zostawić rów, ale tam bobry budowały tamy. Druga 

opcja położyć głębiej drenę i wejście i do tej dreny i do przepustu pod drogą i zabezpieczyć 

kratami, żebyśmy tam nie mieli bobrów, bo one zrobią wszystko, żeby im woda nie uciekała. 

Apropo dróg i bobrów jest trzecie miejsce dojazd do cmentarza wojennego w Zerbuniu. Po 

jednej stronie drogi jest bajorko, tam bobry mają żeremie. Pod drugiej stronie drogi też jest 

bajorko mniejsze, tam bobry chodzą pojeść i próbują przekopać się pod drogą. W tym roku 

było kilka razy zasypywane. Jakiś tydzień temu nie było. Apropo przejścia dla pieszych może 

należałoby od strony Wójtówki, od strony Biedronki zrobić próg zwalniający. Jest metoda 

zrobienia progu zwalniającego na drogach wojewódzkich. Ten próg nie ma długości metra, 

czy półtora metra. Z polbruku buduje się podwyższenie, które ma 20 metrów." 

Radny Mariusz Szutkowski: "Panie Stanisławie po oddaniu obwodnicy, to będzie droga 

wojewódzka, a ta będzie gminna." 
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Burmistrz Jezioran: "Obwodnica będzie drogą wojewódzką, a tą drogę chcemy, żeby była 

nasza." 

Radny Mariusz Szutkowski: "Panie Burmistrzu, trzeba się przychylić do barszczu 

Sosnowskiego, to o czym rozmawialiśmy, bo to jest ten czas. Trzeba będzie go zacząć ścinać. 

Powiadomić też Wody Polskie, bo to jest w ich gestii." 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa jeszcze?" 

Radny Krzysztof Nachiło: "Jak już rozmawiamy o progach zwalniających, to ja bym prosił  

o dopisanie ulicy Parchimowicza do tej listy. Ulica o odcinku prostym około 450 metrów. To 

są takie czasy jakich dożyliśmy, jak młodzież ma kawałek prostej, to wiadomo, to na 

motocyklach, to samochodami." 

Przewodniczący Rady: "Proszę Państwa, my dopiero rozpoczynamy pracę, dajmy sobie i dla 

Pana Burmistrza trochę czasu. Ja proponuję spotkać się co jakiś czas z Panem Burmistrzem, 

to nie musi być Sesja, żeby rozmawiać. Dyskusja jest wskazana, pomysły, które Pan 

Burmistrz może wykorzystać lub się przychylić do tego, co proponujemy. Dobrze, jeszcze 

Pan Leszek." 

Radny Lech Kowalczyk: "Proszę Państwa, szanuje czas bliźniego i własny. Otóż jestem 

mieszkańcem Potryt. Jest to miejscowość turystyczna, a ludzka głupota jest straszna, a do 

czego zmierzam, iż od strony Żegot jadą wywrotki po 30 ton z piachem, a most ma tylko 

maksymalnie 10 ton i pewnego dnia będzie tragedia." 

Burmistrz Jezioran: "Rozmawiałem z Sołtysem wczoraj, zrobił zdjęcia, zgłosimy to." 

Przewodniczący Rady: "Dobrze, czy jeszcze ktoś z Radnych ma jakieś pytania?" 

Radny Sławomir Teresiński: "Nie na dziś mówię, ale aby wziąć pod uwagę, bo wielu 

mieszkańców się pyta o oświetlenie chodnika do Tłokowa. Przynajmniej kilka solarnych 

lamp." 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś jeszcze ma jakieś pytania? Kończymy temat wolne wnioski 

i zapytania. Teraz następny punkt przyjęcie protokołu I Sesji." 

Ad. 5. Przyjęcie protokołu I Sesji. 

 

Przewodniczący Rady: "Głosujemy, kto jest za przyjęciem? Za przyjęciem protokoły I Sesji 

głosowało 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał."  

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 15 głosów "za", 0 głosów 

"przeciw", 0 głosów "wstrzymujących się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Wobec powyższego zamykam II Sesję Rady Miejskiej  

w Jezioranach. Dziękuję bardzo." 
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